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Vragen en opwaardering m.b.t. Ingekomen stukken Henschotermeer 
 

Fractie # Vraag/input Antwoord/reactie 
FVD 1 Ten tweede, er zijn twee ingezonden 

brieven van bewoners die zich zorgen 
maken over de exploitatie van de aanvraag 
tot wijziging bestemmingsplan 
Henschotermeer. Op RTV Utrecht zag ik 
een artikel dat het onrustig is 'sinds de 
Provincie zich er niet meer over ontfermt'.  
 
De vragen: 
Kunt u een korte schets bieden van de gang 
van zaken rondom het afstoten van het 
Henschotermeer naar openbaar 
recreatieterrein en de problemen die door 
omwonenden worden ervaren?  

Met het opheffen van het Recreatieschap 
Utrechtse Heuvelrug Vallei en 
Krommerijnstreek is beheer, onderhoud en 
exploitatie van de recreatieplas door het 
schap beëindigd. Daarop hebben in 2015 de 
provincie Utrecht, de gemeente 
Woudenberg, de gemeente Utrechtse 
Heuvelrug en het landgoed Den Treek-
Henschoten een 
samenwerkingsovereenkomst gesloten en 
een ontwikkelkader opgesteld. Dit om een 
rendabele recreatieve voorziening mogelijk 
te maken. Voor het vervolgproces is een 
stuurgroep ingesteld die wordt voorgezeten 
door de provincie (gedeputeerde R&T). In 
de Stuurgroep worden de ontwikkelingen 
besproken en of deze passen binnen het 
ontwikkelkader. Voor de keuze van de 
exploitant op het terrein is door de eigenaar 
een procedure gevoerd, die geëindigd is met 
de keuze voor de huidige exploitant.   
In de Stuurgroep is vastgesteld dat de 
activiteiten die de exploitant voor ogen heeft 
volledig passen in het vastgestelde 
ontwikkelkader. Voor enkele activiteiten is 
het noodzakelijk om het bestemmingsplan 
aan te passen. Dit vraagt alleen een 
aanpassing van het bestemmingsplan voor 
het deel in Woudenberg.  
Inmiddels heeft het 
ontwerpbestemmingsplan Henschotermeer 
ter inzage gelegen. Gedurende 6 weken 
konden zienswijzen worden ingediend. De 
ingediende zienswijzen worden conform de 
wettelijke bepalingen door de gemeente 
Woudenberg afgedaan. Die reactie moet 
worden afgewacht. 
  

 2 Speelt de Provincie Utrecht nog een rol in 
de ontwikkeling van Henschotermeer? 
Kortom, kunnen we iets betekenen voor de 
omwonenden? 

De provincie Utrecht is deelnemer in de 
samenwerkingsovereenkomst en de 
gedeputeerde is voorzitter van de 
stuurgroep Henschotermeer. De 
samenwerkingsbijeenkomst en het 
ontwikkelkader vormen de leidraad. 
Zoals onder 1 aangegeven passen de 
huidige plannen binnen het ontwikkelkader, 
zoals bij de samenwerkingsovereenkomst is 
afgesproken. 
Daarnaast heeft de provincie haar reguliere 
toetsende rol inzake de Provinciale 
Omgevingsverordening, NNN en Mobiliteit. 
Het bestemmingsplan wat nu in procedure 
is, is getoetst en de opmerkingen zijn in het 
plan verwerkt.  
Het is nu aan de gemeente Woudenberg om 
de bestemmingsplanprocedure af te ronden.  
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PvdA 4 Opwaardeerverzoek: Wij vragen ons af wat 
de stand van zaken is rond het 
Henschotermeer en of de provincie een 
regierol kan nemen om met de twee 
gemeentes te kijken naar de twee 
bestemmingsplannen en hun aanzuigende 
werking, en hoe dat bij elkaar kan worden 
gebracht. Wij bespreken dit graag in de 
commissie met de gedeputeerde. 

Zie ook beantwoording vraag 1 en 2. De 
provincie is deelnemer in de 
samenwerkingsovereenkomst. Hierin zijn de 
ontwikkelingen besproken en getoetst aan 
het ontwikkelkader. De activiteiten die de 
exploitant wil uitvoeren passen hier binnen. 
De gemeente Woudenberg beoordeelt nu de 
ingediende zienswijzen op het 
bestemmingsplan. Een provinciale regierol 
is niet passend in dit traject.  
 
Ten aanzien van de activiteiten door de 
exploitant worden er door de gemeente 
Utrechtse Heuvelrug eisen gesteld aan de 
openingstijden van de zogenaamde 
Schaapskooi, met name in de avonduren. 
Dit past ook bij de aard van het gebied. 
Vorige week is officieel bekend geworden 
dat de YMCA, die op het voormalige 
campingterrein naast de plas een nieuwe 
voorziening zou realiseren, toch niet naar 
die locatie zal komen. Dit leidt dus niet tot 
een aanpassing van het bestemmingsplan. 
 
De plannen voorzien in een betere benutting 
van het bovenlokaal recreatieterrein. Of het 
geheel aan activiteiten zal leiden tot een 
aanzuigende werking van verkeer naar het 
Henschotermeer is niet concreet aan te 
geven, maar wordt niet direct verwacht. Net 
zoals andere jaren zullen er piekmomenten 
zijn. Verdere vergunningverlening voor 
specifieke activiteiten en toezicht en 
handhaving liggen in eerste aanleg bij de 
beide gemeenten.  
  

 


